
Rada Gminy Świętajno (pow. Olecki) 

Radni - Sesja  

Protokół nr 49 

XLIX Sesja w dniu 26 października 2023  

Obrady rozpoczęto 26 października 2023 o godz. 15:30, a zakończono o godz. 16:33 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Ewa Bertman  

2. Janina Bitowska 

3. Zbigniew Błażejak  

4. Marian Bołtrukanis 

5. Marek Góryński  

6. Bożena Teresa Gryczkowska  

7. Dariusz Koronkiewicz  

8. Alicja Krzyżoszczak  

9. Dorota Halina Mucha  

10. Marzena Ilona Muranko  

11. Maciej Andrzej Nowik  

12. Józef Świderski  

13. Krzysztof Świderski  

14. Sylwia Więcko  

15. Zbigniew Życzkowski  

Ad.1. Otwarcie sesji Rady Gminy Świętajno. 

Maciej Nowik Przewodniczący Rady Gminy otworzył obrady XLIX sesji Rady Gminy 

Świętajno. 

 

Ad.2. Stwierdzenie prawomocności obrad (quorum). 

Przewodniczący stwierdził, że w sesji uczestniczy 15 radnych. 

 

Ad.3. Przedstawienie porządku obrad. 

1. Otwarcie sesji Rady Gminy Świętajno. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad (quorum). 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Zgłaszanie ewentualnych uwag do protokołu z poprzedniej sesji. 

5. Informacja Wójta z działalności między sesjami. 

6. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy i Przewodniczących komisji stałych z bieżącej 

działalności. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Świętajno 

na lata 2023 - 2026. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na rok 2023 

9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Oleckiemu na 

realizację zadania pod nazwą " Modernizacja tzw. starej bryły szpitala w Olecku z 

przeznaczeniem na 16 - łóżkowy oddział geriatryczny i Ośrodek Rehabilitacji Dziennej w 

Olecku". 

10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Oleckiemu na 

realizację zadania pod nazwą "Remont drogi nr 1818N na odcinku Orzechówko - Giże". 



11. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Zapobiegania Narkomanii na terenie Gminy 

Świętajno na 2024r. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez strony kolejnej umowy 

dzierżawy, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość oraz na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy na czas oznaczony. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie opłaty targowej. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie opłaty od posiadania psa. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie trybu i sposoby powoływania oraz odwoływania członków 

Zespołu Interdyscyplinarnego w Świętajnie. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnej Strategii Rozwiązywania Problemów 

Społecznych Gminy Świętajno na lata 2023 - 2030. 

19. Informacja Wójta o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Świętajno za rok szkolny 

2022/2023. 

20. Wolne wnioski i zapytania mieszkańców 

21. Zamknięcie obrad XLIX sesji Rady Gminy Świętajno. 

 

Uwag i wniosków do przedstawionego porządku obrad nie zgłoszono. 

 

Ad.4. Zgłaszanie ewentualnych uwag do protokołu z poprzedniej sesji. 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Ad.5. Informacja Wójta z działalności między sesjami. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Janusz Zakrzewski 

Janusz Zakrzewski Wójt Gminy przedstawił informację z działalności między sesjami. 

 

Ad.6. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy i Przewodniczących komisji stałych z 

bieżącej działalności. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że w dniu 25.10.2023r. uczestniczył w we 

wspólnym posiedzeniu komisji, podczas którego pozytywnie zaopiniowano projekty uchwał. 

Przewodniczący przedstawił pisma, które wpłynęły do Rady Gminy: 

- pismo mieszkańca Krzywego z dnia 18.10.2026r. zawierające żądania: wywiązania się przez 

UG i RG z obowiązku wynikającego z art.304 kpk, udzielenia informacji publicznej dot. 

zebrań w sprawie funduszu sołeckiego w m-ści Krzywe, zmiany uchwały Nr XLVII/299/23 

oraz publicznych przeprosin, 

- petycja wniesiona p. Monikę Jaworską Hanc, poparta podpisami mieszkańców Gminy 

Świętajno w sprawie wybudowania planu zabaw w Świętajnie lub modernizację istniejącego,  

- pismo sołectwa Ciche – wniosek mieszkańców o zmianę kursu autobusu z 7.49 na 7.15, 

- pismo sołectwa Ciche – wniosek mieszkańców o podcięcie gałęzi przy drodze Cichy – 

Niemsty. 

Następnie Krzysztof Świderski Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, że 

wspólne posiedzenie Komisji odbyło się w dniu wczorajszym. Projekty uchwał zaopiniowano 

pozytywnie. Głównym Tematem były stawki podatków na 2024 rok, które zostały 

zaopiniowane o 15 % wyższe w stosunku do roku bieżącego. 

 

 



Ad.7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Świętajno na lata 2023 - 2026. 

Uwag nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Świętajno na 

lata 2023 - 2026..  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Ewa Bertman , Janina Bitowska, Zbigniew Błażejak , Marian Bołtrukanis, Marek Góryński , 

Bożena Teresa Gryczkowska , Dariusz Koronkiewicz , Alicja Krzyżoszczak , Dorota Halina 

Mucha , Marzena Ilona Muranko , Maciej Andrzej Nowik , Józef Świderski , Krzysztof 

Świderski , Sylwia Więcko , Zbigniew Życzkowski  

Ad.8. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na rok 2023. 

Uwag nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na rok 2023..  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Ewa Bertman , Janina Bitowska, Zbigniew Błażejak , Marian Bołtrukanis, Marek Góryński , 

Bożena Teresa Gryczkowska , Dariusz Koronkiewicz , Alicja Krzyżoszczak , Dorota Halina 

Mucha , Marzena Ilona Muranko , Maciej Andrzej Nowik , Józef Świderski , Krzysztof 

Świderski , Sylwia Więcko , Zbigniew Życzkowski  

 

Ad.9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Oleckiemu na 

realizację zadania pod nazwą " Modernizacja tzw. starej bryły szpitala w Olecku z 

przeznaczeniem na 16 - łóżkowy oddział geriatryczny i Ośrodek Rehabilitacji Dziennej w 

Olecku". 

Uwag nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Oleckiemu na 

realizację zadania pod nazwą " Modernizacja tzw. starej bryły szpitala w Olecku z 

przeznaczeniem na 16 - łóżkowy oddział geriatryczny i Ośrodek Rehabilitacji Dziennej w 

Olecku".  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Zbigniew Błażejak , Marian Bołtrukanis, Bożena Teresa Gryczkowska , Dariusz 

Koronkiewicz , Marzena Ilona Muranko , Sylwia Więcko , Zbigniew Życzkowski  

PRZECIW (5) 

Ewa Bertman , Dorota Halina Mucha , Maciej Andrzej Nowik , Józef Świderski , Krzysztof 

Świderski  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Janina Bitowska, Marek Góryński , Alicja Krzyżoszczak  

 

 



Ad.10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Oleckiemu na 

realizację zadania pod nazwą "Remont drogi nr 1818N na odcinku Orzechówko - Giże". 

Uwag nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Oleckiemu na 

realizację zadania pod nazwą "Remont drogi nr 1818N na odcinku Orzechówko - Giże".  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Ewa Bertman , Janina Bitowska, Zbigniew Błażejak , Marian Bołtrukanis, Marek Góryński , 

Bożena Teresa Gryczkowska , Dariusz Koronkiewicz , Alicja Krzyżoszczak , Dorota Halina 

Mucha , Marzena Ilona Muranko , Maciej Andrzej Nowik , Józef Świderski , Krzysztof 

Świderski , Sylwia Więcko , Zbigniew Życzkowski  

 

Ad.11. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Zapobiegania Narkomanii na terenie Gminy 

Świętajno na 2024r. 

Uwag nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Zapobiegania Narkomanii na terenie Gminy Świętajno na 

2024r.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Ewa Bertman , Janina Bitowska, Zbigniew Błażejak , Marian Bołtrukanis, Marek Góryński , 

Bożena Teresa Gryczkowska , Dariusz Koronkiewicz , Alicja Krzyżoszczak , Dorota Halina 

Mucha , Marzena Ilona Muranko , Maciej Andrzej Nowik , Józef Świderski , Krzysztof 

Świderski , Sylwia Więcko , Zbigniew Życzkowski  

 

Ad.12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez strony kolejnej 

umowy dzierżawy, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość oraz na odstąpienie od 

obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy na czas oznaczony. 

Uwag nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez strony kolejnej umowy 

dzierżawy, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość oraz na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy na czas oznaczony..  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Ewa Bertman , Janina Bitowska, Zbigniew Błażejak , Marian Bołtrukanis, Marek Góryński , 

Bożena Teresa Gryczkowska , Dariusz Koronkiewicz , Alicja Krzyżoszczak , Dorota Halina 

Mucha , Marzena Ilona Muranko , Maciej Andrzej Nowik , Józef Świderski , Krzysztof 

Świderski , Sylwia Więcko , Zbigniew Życzkowski  

 

 



Ad.13. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych. 

Uwag nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych..  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Ewa Bertman , Janina Bitowska, Zbigniew Błażejak , Marian Bołtrukanis, Marek Góryński , 

Bożena Teresa Gryczkowska , Dariusz Koronkiewicz , Alicja Krzyżoszczak , Marzena Ilona 

Muranko , Maciej Andrzej Nowik , Józef Świderski , Krzysztof Świderski , Sylwia Więcko , 

Zbigniew Życzkowski  

PRZECIW (1) 

Dorota Halina Mucha  

 

Ad.14. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

Uwag nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości..  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Ewa Bertman , Janina Bitowska, Zbigniew Błażejak , Marian Bołtrukanis, Marek Góryński , 

Bożena Teresa Gryczkowska , Dariusz Koronkiewicz , Alicja Krzyżoszczak , Marzena Ilona 

Muranko , Maciej Andrzej Nowik , Józef Świderski , Krzysztof Świderski , Sylwia Więcko , 

Zbigniew Życzkowski  

PRZECIW (1) 

Dorota Halina Mucha  

 

Ad.15. Podjęcie uchwały w sprawie opłaty targowej. 

Uwag nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie opłaty targowej..  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Ewa Bertman , Janina Bitowska, Zbigniew Błażejak , Marian Bołtrukanis, Marek Góryński , 

Bożena Teresa Gryczkowska , Dariusz Koronkiewicz , Alicja Krzyżoszczak , Dorota Halina 

Mucha , Marzena Ilona Muranko , Maciej Andrzej Nowik , Józef Świderski , Krzysztof 

Świderski , Sylwia Więcko , Zbigniew Życzkowski  

 

Ad.16. Podjęcie uchwały w sprawie opłaty od posiadania psa. 

Uwag nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie opłaty od posiadania psa..  

Wyniki głosowania 



ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Janina Bitowska, Zbigniew Błażejak , Marian Bołtrukanis, Marek Góryński , Bożena Teresa 

Gryczkowska , Dariusz Koronkiewicz , Alicja Krzyżoszczak , Marzena Ilona Muranko , 

Maciej Andrzej Nowik , Józef Świderski , Krzysztof Świderski , Sylwia Więcko , Zbigniew 

Życzkowski  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Ewa Bertman, Dorota Halina Mucha  

 

17. Podjęcie uchwały w sprawie trybu i sposoby powoływania oraz odwoływania członków 

Zespołu Interdyscyplinarnego w Świętajnie. 

Uwag nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie trybu i sposoby powoływania oraz odwoływania członków 

Zespołu Interdyscyplinarnego w Świętajnie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Ewa Bertman , Janina Bitowska, Zbigniew Błażejak , Marian Bołtrukanis, Marek Góryński , 

Bożena Teresa Gryczkowska , Dariusz Koronkiewicz , Alicja Krzyżoszczak , Dorota Halina 

Mucha , Marzena Ilona Muranko , Maciej Andrzej Nowik , Józef Świderski , Krzysztof 

Świderski , Sylwia Więcko , Zbigniew Życzkowski  

 

Ad.18. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnej Strategii Rozwiązywania Problemów 

Społecznych Gminy Świętajno na lata 2023 - 2030. 

Uwag nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnej Strategii Rozwiązywania Problemów 

Społecznych Gminy Świętajno na lata 2023 - 2030.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Ewa Bertman , Janina Bitowska, Zbigniew Błażejak , Marian Bołtrukanis, Marek Góryński , 

Bożena Teresa Gryczkowska , Dariusz Koronkiewicz , Alicja Krzyżoszczak , Dorota Halina 

Mucha , Marzena Ilona Muranko , Maciej Andrzej Nowik , Józef Świderski , Krzysztof 

Świderski , Sylwia Więcko , Zbigniew Życzkowski  

 

Ad.19. Informacja Wójta o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Świętajno za rok 

szkolny 2022/2023. 

Wójt przedstawił informację o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Świętajno za rok 

szkolny 2022/2023. 

 

Ad.20. Wolne wnioski i zapytania mieszkańców 

Pani Monika Jaworska Hanc wystąpiła, w imieniu mieszkańców, o wybudowanie w 

Świętajnie placu zabaw dla dzieci. Poinformowała, że w tym temacie została wniesiona 

petycja do Rady Gminy Świętajno i Wójta. Obecnie plac zabaw zamknięty ze względu na 



jego stan techniczny.  Mieszkańcy wystąpili o wybudowanie placu zabaw i udostępnienie go 

dzieciom z terenu Gminy, również poza godzinami pracy szkoły, w weekendy, niedziele i 

wakacje. 

Pani Aneta Brodowska - Zanadze powiedziała, że w dniu wczorajszym Wójt poinformował, 

że jest projekt, z którego można zrobić plac zabaw.  

Janusz Zakrzewski Wójt wyjaśnił, że informował o tym, iż wystąpił do Firmy w wykonanie 

projektu i wyceny kosztów. Powierzchnia planu zabaw 37/17 m , jeżeli chodzi o zamknięcie 

zostałyby wykonane dwie bramki, jedna od strony szkoły, która po godzinach pracy szkoły 

byłaby zamykana, a druga od strony przystanku, która byłaby otwarta po południu i w czasie 

wolnym od zajęć szkolnych. 

Radna Bożena Gryczkowska zapytała, czy z placu zabaw będą mogły korzystać dzieci nie 

będące uczniami w czasie godzin pracy szkoły? 

Wójt powiedział, że nie widzi przeszkód. 

Bożena Puzowska p.o. dyrektora szkoły powiedziała i strych zabawkach na placu i próbach 

ich reaktywacji. Poinformowała o zamknięciu placu zabaw ze względu jego na stan. 

Stwierdziła, że do wiosny na pewno plac nie zostanie uruchomiony. Szkoła nie może sobie 

pozwolić na zabawki bez atestu, a to są bardzo duże pieniądze. 

Powiedziała, że sytuacja prawna placu zabaw wymaga unormowania, ponieważ plac nigdy 

nie został szkole przekazany. Kto będzie odpowiadał za plac zabaw? 

Radny Zbigniew Błażejak nawiązał do przeznaczenia środków funduszu sołeckiego na zakup 

sprzętu na plac zabaw. Powiedział, że o przeznaczeniu środków decydują mieszkańcy, a nie 

sołtys.  Radny stwierdził, że osobą odpowiedzialną za dziecko na placu zabaw jest rodzic. 

Radny Krzysztof Świderski porównał korzystanie z plaż wiejskich, gdzie są tabliczki „Kąpiel 

na własną odpowiedzialność”. To samo dotyczy placu zabaw, za dziecko odpowiada opiekun. 

Radna Alicja Krzyżoszczak zapytała, dlaczego Apteka w Świętajnie jest nieczynna i co dalej 

z jej otwarciem. 

Wójt wyjaśnił, że Pani, która prowadziła Aptekę w Świętajnie postanowiła ją zamknąć i 

otworzyć Punkt Apteczny w tym samym miejscu. Została wydana decyzja przez 

Wojewódzkiego Inspektora Sanitarnego, od której Pani prowadząca aptekę się odwołała. 

Sprawa czeka na rozstrzygnięcie. Dopóki nie będzie rozstrzygnięcia nie można nic zrobić. 

Pomieszczenie apteki jest własnością Gminy. 

Radna Alicja  Krzyżoszczak zwróciła uwagę na  godz. oświetlenia ulicznego rano, jest 

ciemno, gdy ludzie wychodzą do pracy. 

Wójt powiedział, że oświetlenie miało się uruchamiać o godz. 5.30.   

Sołtys sołectwa Gryzy Stanisław Fejfer poinformował, że z okazji 11 listopada 

Stowarzyszenie Sołtysów i Gminny Ośrodek Kultury w Świętajnie o organizuje patriotyczne 

uroczystości., które rozpoczną się o godz. 15.00 przy pomniku Orła Białego w Gryzach, 

następnie złożenie wieńców przy Panteonie w Orłowie i przy pomniku w Świętajnie. Po 

złożeniu wieńców spotkanie w GOK Świętajno, pieśni patriotyczne z Zespołem Świętowiacy. 

Radna Bożena Gryczkowska zapytała o remont drogi osiedlowej w Świętajnie, prace się 

zatrzymały. 

Wójt poinformował, że prace się zatrzymały, ponieważ były problemy z odprowadzeniem 

wody. Zostało już przeprojektowane i w najbliższych dniach inwestycja zostanie zakończona. 

Maciej Nowik Przewodniczący Rady Gminy powiedział cyt.: „ Do Pani Jolanty van Beek 

Krzywe 5. W nawiązaniu do Pani pisma z 18.10.2023r., w którym domaga się Pani przeprosin 

z mojej strony, wychodząc Pani oczekiwaniom w zaistniałej sytuacji jeśli czuje się Pani 

urażona moimi słowami, to Panią przepraszam. Mam nadzieję, że rozwiąże to sprawę. Z 

poważaniem Maciej Nowik”. 

 

 



Ad.21. Zamknięcie obrad XLIX sesji Rady Gminy Świętajno. 

W związku z wyczerpaniem porządku Przewodniczący Rady Gminy zamknął obrady XLIX 

sesji Rady Gminy Świętajno, godz. 16.33 

 

 

Przewodniczący 

Rada Gminy Świętajno (pow. Olecki) 

  

Przygotował(a): Bożena Buraczewska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


